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Datum: 2018-04-09, 18.30 Plats: Ingelstad Skolgård  
Närvarande:  
Anders Karlsson, Lotta Kidell, Fredrik Albrekt, Björn Claesson, Marie Hammarstedt, Viktor Gustavsson. 
Frånvarande: Lotta Flink, Peter Hildingsson 

 

AGENDA 
 
1. Inledning (ordförande) 

Anders Karlsson öppnat mötet 
 

2. Val av person för justering av protokoll 
Viktor Gustavsson utsedd till justeringsperson.  

3. Ekonomisk rapport 
Marie rapporterar att ekonomin är fortsatt god. 

4. Inför klubbens 30-årsjubileum 
Vi har spontaninnebandy i sporthallen kl 10.00 – 12.00. Johan Roos och Edin Omanovic från Växjö 
Vipers gästar. Vipers målvaktstränare Klas Skoglund håller målvaktsträning för våra yngre 
målvakter. Kl 13.00 spelas en jubileumsmatch mellan dagens herrlag och ett all star-lag som 
Johan Schönbeck har tagit ut. Det blir tyvärr ingen dammatch då det har varit för få fd 
damspelare som har visat intresse. Vi kommer att hålla kiosken öppen under hela dagen. Fredrik 
Albrekt ser till att den bemannas under förmiddagen, och Viktor Gustavsson att den sköts under 
herrmatchen. Björn Claesson och Lotta Kidell anmäler sig som behjälpliga. Lotta Kidell sköter 
inköp till kiosken. 

Under kvällen är det fest på Näckrosen. Insläpp öppnar kl 18.30 och sittning till bords sker kl 
19.00. I nuläget cirka 120 anmälda. Vi kommer att be samtliga betala in för festen i förväg. 
Betalning sker via Swish till Anders Karlsson. Någon behöver finnas i dörren för att pricka av 
anmälningslista och se till att bara de som har betalat kommer in. Anders och Rasmus Wickell 
ordnar underhållning från scenen. Baren är bemannad och öppen från kl 18.30. Varorna köps in 
från systembolaget. Marie ordnar växel till baren. Rasmus Wickell kommer att undersöka 
möjligheterna till att köpa städtjänst efter festen.  

5.  Diverse aktiviteter (utbildningar, ledarträffar, m.m.) 
 

a. Spontaninnebandy  
Spontaninnebandyn kommer att fortsätta fram till och med sommaren.  
Anders ser i samförstånd med Theres Grammelstorff till att nya datum planeras, 
annonseras och att hallen bokas för dessa. 
 

b. Påsksmällen 
Påsksmällen genomfördes med gott resultat. Aningen färre barn än vanligt, men fler a-
lagsspelare än vi är vana vid. Samtliga var överens om att det var en bra lösning att 
spela på två planer och därmed få mer aktiv speltid på samtliga spelare.  
 

c. Resa till SM-finalen  
Status 49 biljetter bokade, varav 17 vxn + 19 barn anmälda. Utskick gjorts sedan längre 
tid tillbaka. Lägre pris anmälan tidigt. Framåt endast vxn-biljetter med något högre pris 
även om bokas för barn. Buss + 2 chaufförer bokade.  
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d. Sommarläger 2018 
Diego Wijkander som var tilltänkt som ansvarig för ett sommarläger, men har bett att 
få skjuta på det till nästa sommar, ev höstlov, för att säkerställa en riktigt bra planering. 
Klubben får dock fortfarande besök av tyska UHC Weissenfels pojkar 03-lag. Laget 
kommer att träna och spela ihop med Ingelstads 03/04. Viktor Gustavsson samordnar.  
 

e. Övrigt 
Tre Ingelstadlag deltog under helgen i Fair play cup. Samtliga närvarande rapporterar 
om bra sammanhållning och fin stämning.  
 

6. Rapport för klubblagen/ordinarie aktiviteter 
Årets säsong varit lyckad för IIBK, bl.a. har A-laget säkrat sin plats i division 2 och U-laget vunnit 
sin serie.  

7. Hallfrågor 
Under en av herrlagets träningar fick en spelare en tackling mot sekretariatet vilket ledde till att 
en bräda brast och behöver ses över. Dörren verkar återigen ha problem med att slå igen 
ordentligt när man lämnar hallen, vilket har som resultat att den ofta står öppen även när 
hallen ej används. Peter Hildingsson kontaktar kommunen angående detta. 

Björn har tagit fram ett nyckelskåp som går att öppna med taggar. Taggarna har 
loggningsfunktion och vi som klubb har möjlighet att registrera och spärra taggar. Skåpet kostar 
ca 2 500 kronor och styrelsen beslutar att det ska köpas in. Björn och Peter ser till att det köps 
och installeras. 

8. Material och utrustning 
En materialgenomgång kommer att ske efter säsongen. 

9. GDPR 
Diskussion om den nya GDPR-lagen som kommer att träda i kraft. En arbetsgrupp bestående av 
Anders, Peter och Fredrik tillsätts för att se till att klubben agerar enligt gällande regelverk. 

10. Beslut tidpunkt för nästa möte 
Om ett eventuellt nästa möte är nödvändigt under sommaren så kommuniceras ett nytt datum 
via Facebook. 

11. Mötet avslutas (ordf.) 
Anders Karlsson förklarar mötet avslutat.  
 

 
 
Protokollet upprättat av Anders Karlsson 2018-04-09  

Protokollet justerat av Viktor Gustavsson 2018-04-11 


